
Protokół nr LVII/22 z LVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 07.07.2022  
1 

PROTOKÓŁ NR LVII/22 

Z LVII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 7 LIPCA 2022 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecna: radna Monika Plak. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołu z LVI Sesji RMŻ. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

3.  wyrażenia zgody na udzielenie długoterminowej pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej 

„Żyrardów” Spółka z o.o., 

4.  powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie wykonywania zadania własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego  

z prowadzeniem punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych dla Miasta Żyrardowa oraz 

utrzymania czystości ulic na terenie Miasta Żyrardowa, 

5.  powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą 

w Żyrardowie zadania własnego Gminy Miasta Żyrardów w zakresie utrzymania i kontroli placów 

zabaw, 

6.  powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą 

w Żyrardowie zadania własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego z prowadzeniem targowiska 

miejskiego „Mój Rynek”, 

7.  powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą 

w Żyrardowie zadania własnego w zakresie zarządzania zasobem nieruchomości mieszkaniowym 

Gminy Miasta Żyrardów, 

8.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

9.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

10.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

11.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej i ustanowienia służebności gruntowej, 

12.  nadania nazwy ulicy w Żyrardowie, 
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13.  samozobowiązania się Rady Miasta Żyrardowa do podjęcia prac nad uchwałą ustalającą zasady 

sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych położonych w budynkach objętych programem Domy 

Pełne Historii, 

14.  zmiany uchwały Nr XLVI/416/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie 

ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 

Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa, 

15.  uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie, 

16.  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”, 

17.  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”, 

18.  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”, 

19.  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”. 

III.  Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

IV.  Wolne wnioski. 

V. Zamknięcie obrad. 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 7 lipca 2022 r. o godz. 15.13 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

LVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Pan Przemysław Kopiec, Zastępca Prezydenta Miasta, zgłosił dwa wnioski: (1) o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej  

i ustanowienia służebności gruntowej oraz (2) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

samozobowiązania się Rady Miasta Żyrardowa do podjęcia prac nad uchwałą ustalającą zasady 

sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych położonych w budynkach objętych programem Domy 

Pełne Historii. Wskazał, że powodem zdjęcia obu projektów jest konieczność dalszych konsultacji  

w merytorycznych komisjach RMŻ. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej i ustanowienia służebności gruntowej. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy przychylili się do wniosku  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej i ustanowienia służebności gruntowej: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 
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Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie samozobowiązania się Rady Miasta Żyrardowa do podjęcia prac nad uchwałą ustalającą 

zasady sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych położonych w budynkach objętych programem 

Domy Pełne Historii. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy przychylili się  

do wniosku 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

samozobowiązania się Rady Miasta Żyrardowa do podjęcia prac nad uchwałą ustalającą zasady sprzedaży 

komunalnych lokali mieszkalnych położonych w budynkach objętych programem Domy Pełne Historii: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy przyjęli zmieniony porządek obrad 18 głosami „za”, przy  

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 
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PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II.: 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

3.  wyrażenia zgody na udzielenie długoterminowej pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej 

„Żyrardów” Spółka z o.o., 

4.  powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie wykonywania zadania własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego  

z prowadzeniem punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych dla Miasta Żyrardowa oraz 

utrzymania czystości ulic na terenie Miasta Żyrardowa, 

5.  powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą 

w Żyrardowie zadania własnego Gminy Miasta Żyrardów w zakresie utrzymania i kontroli placów 

zabaw, 

6.  powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą 

w Żyrardowie zadania własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego z prowadzeniem targowiska 

miejskiego „Mój Rynek”, 

7.  powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą 

w Żyrardowie zadania własnego w zakresie zarządzania zasobem nieruchomości mieszkaniowym 

Gminy Miasta Żyrardów, 

8.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

9.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

10.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

11.  nadania nazwy ulicy w Żyrardowie, 

12.  zmiany uchwały Nr XLVI/416/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie 

ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 

Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa, 

13.  uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie, 

14.  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”, 

15.  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”, 

16.  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”, 

17.  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag, w związku z czym przeprowadzono 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z LVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych, którzy przyjęli protokół 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

II. Projekty uchwał. 

Ad II.1., II.2. i II.3. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekty trzech uchwał: (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa  

na lata 2022–2032, (2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022 oraz  

(3) wyrażenia zgody na udzielenie długoterminowej pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej 

„Żyrardów” Spółka z o.o. Wspomniała o autopoprawkach do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022 związanych m.in. z wprowadzeniem do budżetu środków  

na realizację zadań przez Ochotniczą Straż Pożarną (dotacja w wysokości łącznie 50 tys. zł) czy środków 

w związku z realizacją zadania „Opracowanie dokumentacji na wyznaczenie linii brzegowej nad 

Zalewem Żyrardowskim”, a także o autopoprawkach do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie długoterminowej pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Spółka  

z o.o. związanymi ze zmianą tytułu uchwały na „w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki 

Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Spółka z o.o.”, związanych z dodaniem słów „ust. 1 

oraz” po „art. 18” w podstawie prawnej uchwały, z zastąpieniem słów „Wyraża się zgodę na udzielenie” 

słowami „Udziela się z budżetu miasta Żyrardowa” (§ 1), z zastąpieniem słów „Oprocentowanie 

pożyczki wynosi: marża 2,10% oraz WIBOR 3M.” słowami „Oprocentowanie pożyczki wynosi 7%  

w skali roku.” (§ 2 ust. 3), a także ze zmianami w uzasadnieniu polegającymi na doprecyzowaniu,  

że celem zakupu miału węglowego jest realizacja zadań własnych gminy, polegających na zaopatrzeniu 

mieszkańców w energię cieplną oraz że projekt uchwały został przedłożony do Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie trzy projekty uchwał. 

Dodał, że autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa  

na rok 2022 była głosowania przez Komisję osobno i również uzyskała aprobatę radnych, zaś 

propozycja przesunięcia środków do Centrum Kultury była opiniowana przez Komisję Kultury, 

Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ. 
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Radna Anna Maria Kozłowska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ dotyczącą przekazania środków w wysokości 150 tys. zł do Centrum Kultury. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali takie przesunięcie. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Radny Marek Treliński ocenił, że korzystną byłaby sytuacja, w której radni wiedzieliby 

wcześniej o tym, że Miasto lub jednostki występują o środki zewnętrzne, jako że później stawiani są 

pod ścianą, kiedy trzeba zabezpieczyć wkład własny. Dodał, że nie neguje zasadności zadań 

realizowanych przy użyciu środków zewnętrznych, a jedynie wskazuje, że warto, by radni otrzymywali 

informacje o składanych wnioskach. Odniósł się do wydatków na zadania związane ze sferą społeczną, 

rozważając, czy w obecnej chwili niektóre z zadań są najpotrzebniejsze. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

długoterminowej pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Spółka z o.o.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie długoterminowej pożyczki 

Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Spółka z o.o.: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Pan Marek Zawadka, Prezes Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, podziękował za podjęcie 

uchwały i poinformował, że pożyczka pozwoli zabezpieczyć mieszkańcom dostawy ciepła w sezonie 

grzewczym 2022/2023. 

 

Ad II.4., II.5., II.6. i II.7. 

Pani Anna Krupa przedstawiła cztery projekty uchwał: (1) w sprawie powierzenia 

Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie 

wykonywania zadania własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego z prowadzeniem punktu 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych dla Miasta Żyrardowa oraz utrzymania czystości ulic 

na terenie Miasta Żyrardowa, (2) w sprawie powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania własnego Gminy Miasta 

Żyrardów w zakresie utrzymania i kontroli placów zabaw, (3) w sprawie powierzenia spółce 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania 

własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego z prowadzeniem targowiska miejskiego „Mój Rynek”, 

a także (4) w sprawie powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów”  

Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania własnego w zakresie zarządzania zasobem nieruchomości 

mieszkaniowym Gminy Miasta Żyrardów. Zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie 

wykonywania zadania własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego z prowadzeniem punktu 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych dla Miasta Żyrardowa oraz utrzymania czystości ulic 

na terenie Miasta Żyrardowa, polegającą zmianie § 1 ust. 3 w taki sposób, by otrzymał brzmienie: 
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„Powierzenie zadania, o którym mowa w ust. 1, następuje na okres 10 lat. Okres powierzenia zadania 

rozpoczyna się w dniu wejścia w życie niniejszej uchwały.”, a także autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o.  

z siedzibą w Żyrardowie zadania własnego Gminy Miasta Żyrardów w zakresie utrzymania i kontroli 

placów zabaw, polegające na skreśleniu słów „i kontroli” w tytule uchwały oraz w § 1 ust. 1, a także na 

skreśleniu pkt 10 w podstawie prawnej uchwały w taki sposób, by właściwy fragment otrzymał 

brzmienie „w związku z art. 6 ust. 1 i art. 7 ust. 1 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym”, zaś w uzasadnieniu do projektu uchwały – na skreśleniu słów „oraz konserwacji”  

w pierwszym i drugim akapicie oraz poprawieniu podstawy prawnej w drugim akapicie w taki sposób, 

by otrzymała brzmienie „art. 7 ust. 1 pkt  15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym”. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie cztery projekty uchwał. 

Pani Anna Krupa poinformowała, że na kolejnych sesjach będą przedstawiane projekty uchwał  

w sprawie przekazania kolejnych zadań poszczególnych spółkom. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, wskazał, że w ramach inżynierii 

finansowej wdrażane są rozwiązania korzystne dla mieszkańców. Dodał, że od dłuższego czasu 

rozważał, jak przeklasyfikować wydatki bieżące, których jest sporo, aby Miasto było lepiej 

przygotowane do sięgnięcia po środki zewnętrzne. Podkreślił, że celem powołania spółek było to, by 

służyły mieszkańcom, a podjęte właśnie działania pomogą wyeksponować, że przyczyniają się one  

do rozwoju Żyrardowa.  

Radny Marek Treliński zadeklarował, że będzie głosował „za” uchwałami, choć ma pewne 

obawy co do skutków działania uchwał. Stwierdził, że wiele samorządów stosuje podobne rozwiązania, 

ale ma pewne obawy związane z tym, że nastąpi odejście od procedur przetargowych i prowadzone będą 

negocjacje, co ograniczy konkurencję. Dodał, że jego obawy zmniejsza fakt, że przekazywane zadania 

już teraz są wykonywane przez poszczególne spółki. Wyraził nadzieję, że wysokość rekompensat dla 

spółek będzie kontrolowana, a także stwierdził, że korzystnym okresem rozliczeniowym byłby rok 

obrachunkowy. Jako zaletę dyskutowanego rozwiązania wskazał zmniejszenie wydatków bieżących, 

zaś jako wadę – brak procedury przetargowej.  

Pani Anna Krupa wskazała, że przedmiotowe uchwały w ogóle nie regulują kwestii in-house. 

Odwołała się do decyzji Komisji Europejskiej, która reguluje wszystkie kwestie. Dodała, że zadanie 

będzie co dwa lata audytowane przez niezależnego audytora, zaś coroczna kontrola będzie prowadzona 

w Urzędzie Miasta. Szeroko omówiła funkcjonowanie systemu rekompensat, podając wzór, według 

którego będą wyliczane. 

Radny Marek Treliński wyraził przekonanie, że rozliczanie rekompensat będzie dopilnowane. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu 

Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie wykonywania zadania 

własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego z prowadzeniem punktu selektywnego zbierania 
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odpadów komunalnych dla Miasta Żyrardowa oraz utrzymania czystości ulic na terenie Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki 

Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie wykonywania zadania własnego Gminy Miasto 

Żyrardów związanego z prowadzeniem punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych dla Miasta 

Żyrardowa oraz utrzymania czystości ulic na terenie Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Robert Latek. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia spółce 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania 

własnego Gminy Miasta Żyrardów w zakresie utrzymania i kontroli placów zabaw. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania własnego Gminy Miasta Żyrardów 

w zakresie utrzymania i kontroli placów zabaw: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia spółce 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania 

własnego Gminy Miasto Żyrardów związanego z prowadzeniem targowiska miejskiego „Mój Rynek”. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania własnego Gminy Miasto Żyrardów 

związanego z prowadzeniem targowiska miejskiego „Mój Rynek”: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia spółce 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania 

własnego w zakresie zarządzania zasobem nieruchomości mieszkaniowym Gminy Miasta Żyrardów.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powierzenia spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Mieszkaniowej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie zadania własnego w zakresie zarządzania 

zasobem nieruchomości mieszkaniowym Gminy Miasta Żyrardów: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 16.31. 

 

Ad II.8., II.9. i II.10. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła trzy projekty uchwał w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. Wyjaśniła, że są 

to sąsiadujące ze sobą działki przy ul. Wrzosowej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie trzy projekty uchwał. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Elżbieta Wrońska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej  

w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej  

w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Ad II.11. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Żyrardowie. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Artur Pietrus zwrócił uwagę na neutralny charakter nazwy ul. Lawendowej. Przypomniał 

o złożonym przez siebie wniosku o powołanie Zespołu Nazewnictwa Miejskiego, rozważał powołanie 

osobnej komisji Rady Miasta Żyrardowa. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Żyrardowie: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Ad II.12. 

Pan Tomasz Hajdus, Dyrektor Wydziału Dróg i Transportu Miejskiego, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/416/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 16 grudnia 2021 r. 

w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Miasta Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa. Zgłosił autopoprawki polegające na dodaniu słów „lub 

emeryta” po słowach „przysługuje rencistom i emerytom – na podstawie legitymacji rencisty” (§ 1 pkt 1) 

oraz na zmianie szyku zdania w taki sposób, by brzmiało ono „50-krotność ceny biletu pełnopłatnego, tj. 

140 zł” (§ 1 pkt 2), a także zastąpieniu słowa „zapłaty” słowem „uiszczenia” w ostatnim zdaniu § 1 pkt 2. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/416/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 16 grudnia 2021 r.  
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w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Miasta Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/416/21 Rady Miasta 

Żyrardowa z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie Miasta Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Ad II.13. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie. 

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że zaspokojenie potrzeb wspólnoty, m.in. w zakresie 

gminnych dróg, należy do zadań własnych gminy, a także zwróciła uwagę, że wiele ulic w mieście jest 

budowanych lub modernizowanych. Uznała, że wniosek jest zasadny, ale realizacja ulicy Nizinnej nie 

jest możliwa w roku bieżącym choćby z tego względu, że zostały już rozdysponowane fundusze  

na inwestycje drogowe, w związku z czym wykonanie tej inwestycji może być uwzględnione  

w projekcie budżetu na lata kolejne. Wyraziła przekonanie, że w ramach bieżącego utrzymania ulic 

możliwe jest poprawienie stanu ul. Nizinnej. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uznania wniosku  

za niezasługujący na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 12 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie: 

„za” – 12 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 3 głosy – radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska, radna Żaneta Wesołowska; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 



Protokół nr LVII/22 z LVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 07.07.2022  
14 

Ad II.14., II.15., II.16. i II.17. 

Radna Anna Maria Kozłowska przedstawiła cztery projekty uchwał w sprawie nadania tytułu 

„Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa” – projekty dotyczyły kolejno pana Romana Bieleckiego, pana 

Krzysztofa Ciołkiewicza, pana Jana Skrowaczewskiego i pana Zbigniewa Wilka. Zgłosiła również 

autopoprawkę dotyczącą korekty dwóch literówek w uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie 

nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa” panu Janowi Skrowaczewskiemu. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy 

Obywatel Miasta Żyrardowa”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy 

Obywatel Miasta Żyrardowa”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta 

Żyrardowa”: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy 

Obywatel Miasta Żyrardowa”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta 

Żyrardowa”: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecna podczas sesji: radna Monika Plak. 

 

Ad III. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Radny Mateusz Nalej zgłosił wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w sprawie 

stworzenia programu budowy i przebudowy dróg. 

Radny Artur Pietrus zgłosił trzy wnioski: (1) dotyczący dojścia na przystanek autobusowy przy  

ul. Nietrzebki, (2) dotyczący montażu latarni w ciągu ul. Podmiejskiej i (3) dotyczący zakupu kajaków 

i rowerków wodnych dla spółki AQUA. 

Radny Marek Treliński nawiązał do uchwały Nr XLVI/332/14 Rady Miasta Żyrardowa z dnia  

22 maja 2014 r. w sprawie ustanowienia tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Żyrardowa”, apelując  

do Przewodniczącego Rady Miasta o zorganizowanie zespołu lub komisji, która zajęłaby się nowelizacją 

przedmiotowej uchwały. Wyraził wątpliwość, czy Rada Miasta może jednocześnie wnioskować o nadanie 
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tytułu i go nadawać. Zaproponował powołanie kapituły, która rozpatrywałaby wnioski. Złożył również 

zapytanie dotyczące bezkolizyjnego przejścia przez tory PKP i interpelację dotyczącą budowy 

ogranicznika wysokości w ul. św. Jana. 

Radny Arkadiusz Sowa złożył wniosek dotyczący podjęcia skutecznych działań mających na celu 

usunięcie postkomunistycznych nazw ulic w Żyrardowie w popularnym serwisie internetowym Google 

Maps. 

Radny Artur Pietrus odniósł się do słów przedmówcy, przywołując odpowiedź, jaką otrzymał 

na podobny wniosek. 

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że zasadnym byłaby zmiana tabliczek na budynkach 

gminnych, na których wciąż widnieje napis „PGKiM”, podczas gdy to przedsiębiorstwo już nie istnieje. 

 

Ad IV. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przekazał informację Prezydenta Miasta 

dotyczącą prowadzonych prac związanych z przygotowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na rozpoczęcie procesu wejścia do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Sp. z o.o. 

inwestora strategicznego. 

Mieszkaniec zaapelował o budowę ulicy Chocimskiej. Wskazał, że obecnie droga nie nadaje się 

do spacerów ani jazdy samochodem, a mieszkańcy oczekują na jej budowę już 60 lat.  

Radny Marek Treliński poparł głos mieszkańca, a także podkreślił, że w dzielnicach 

peryferyjnych jest wiele dróg, które nie nadają się do przejścia. Poparł również wniosek Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji RMŻ i wskazał, że wypunktowanie ulic, które będą w kolejnych latach realizowane, 

pozwoli udzielać pełniejszej informacji mieszkańcom. 

Radna Żaneta Wesołowska nawiązała do wypowiedzi przedmówców, potwierdzając,  

że ul. Chocimska jest w złym stanie oraz popierając propozycję opracowania programu budowy  

i przebudowy dróg. Odwołała się również do potrzeb przedstawionych przez Samorząd Mieszkańców 

Nr 5, w tym potrzeby stworzenia miejsca do zabaw dzieci niepełnosprawnych. Zapowiedziała, że będzie 

wnioskować o stworzenie takiej przestrzeni oraz zaproponowała rozważenie zwiększenia inwestycji  

w zakresie budynków komunalnych. 

Radny Jarosław Gejcyg poparł propozycję opracowania programu budowy i przebudowy dróg, 

wskazując, że nieutwardzonych ulic raczej przybywa, niż ubywa. Wyraził zadowolenie, że miasto się 

rozwija, ale wskazał, że inwestycje skoncentrowane są w centrum, a nie na obrzeżach. Zaproponował 

zwiększenie liczby inwestycji na obrzeżach miasta. 

Radna Grażyna Stefańska zadeklarowała, że popiera wnioski o budowę czy remont dróg. 

Odniosła się do wypowiedzi radnego Marka Trelińskiego w kontekście głosowania nad podjęciem 

uchwały w sprawie uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie. 

Radny Marek Treliński odpowiedział przedmówczyni, że popiera utwardzenie każdej ulicy, ale 

w przypadku ul. Nizinnej przesądziły kwestie techniczne związane z szerokością tejże ulicy. 



Protokół nr LVII/22 z LVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 07.07.2022  
17 

Mieszkaniec zwrócił uwagę na stan techniczny fragmentu ul. Piaskowej o długości ok. 30 m, 

który nie został utwardzony. Przypomniał o przedłużaniu obowiązywania obecnie realizowanego 

programu budowy i przebudowy dróg lokalnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. 

Mieszkaniec podziękował za poruszenie tematu programu budowy i przebudowy dróg, 

wskazując, że ulica, która pozostała niezrealizowana w obecnie obowiązującym programie, mogła 

zostać przeniesiona do nowego programu. 

 

Ad V. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady LVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 17.39. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,111362,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lvii-z-dnia-7-lipca-2022-r.html 

 

Protokół sporządziła dnia 18 lipca 2022 r. Dorota Rdest 
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